

Sanne VAN LEEUWEN  
Universiteit Utrecht- NETHERLANDS

Licence de Biologie des Organismes et des Populations – Semestre 5 – L3



To everyone who considers to come to Lille for studying Biology I can only say: just do it! I had a great time here. First of all, everything is really well organised, especially at the Biology department. I had no problems with the classes or any administrative aspect and otherwise, the coordinators, the professors and the other students were always there to help me. Actually, I was surprised to find so much hospitality. There are really a lot of international students in Lille so you won't just meet French people but make friends from all over the world. Lille is not so big, but there are plenty of things to discover and you'll run into people you know every time. So don't worry about the weather, the classes or speaking French – come and have fun!

A tous ceux qui aimeraient étudier la biologie à Lille, je peux dire : c'est le meilleur choix ! Mon semestre ici était super. Premièrement, tout est très bien organisé à la faculté de Biologie. J'ai rencontré aucun problème administratif ou pédagogique. De plus, les coordinateurs, les professeurs et les autres étudiants étaient toujours là pour m'aider. En fait, j'étais surprise de l'hospitalité. Il y a un grand nombre d'étudiants internationaux à Lille, donc tu ne rencontreras pas seulement des étudiants français mais tu feras des amies du monde entier. Lille n'est pas grand, mais il y a plein de trucs à découvrir et tu peux tomber sur des connaissances tout le temps. Ne t'inquiète pas du temps, des lectures ou de la langue française – viens et deviens Lillois toi-même !